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Vedrørende:  HP 2017-2020 Svar på spørsmål om Barnehage Ballerud 
  
 

 
Representanten Ole Kristian Udnes har fremmet spørsmål til rådmannens forslag til 
handlingsprogram 2017 – 2020. 
  
Spørsmål: 
Nederst på side 126 i HP sies det om Ballerud barnehage:  
 «Det er planlagt ny barnehage i forbindelse med etablering av ny barneskole på Ballerud. Avsatte 
midler i handlingsprogramperioden er til konsept- og planleggingsfasen.» 
Det er avsatt 2 + 10 MNOK i slutten av HP-perioden. Er disse 12 MNOK kun «til konsept- og 
planleggingsfasen»? Eller er de 10 MNOK også en reell oppstart av prosjektet? 
  
Rådmannens svar: 
Barnehage på Ballerud er ikke igangsatt. Prosjektet er i fase 0, og både fremdrift og kostnader er å 
betrakte som høyst foreløpige med meget stor usikkerhet.  
 
Periodiseringen (jf. metodikk i LDIP)  indikerer detaljregulering/ konseptfase/ planleggingsfase i 
2019 (2 mill) og planlegging/anskaffelse og utarbeidelse av forprosjekt i 2020 (10 mill). 
  
 

 
 
 
 
 


